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Sodelovanje z JLA

Pred kratkim je bila ustanovna
geja osnovne organizacije ZSMS
TOZD Trgovina Mladinske knjige.
Na njej so mladi sklenili, da štiri
osnovne organizacije združijo v
konferenco - ZSMS Mladinske knji-
ge. O delovanju te konference je
njen predsednik Kajtimir Kunc, po-
vedal naslednje:

— Konferenca deluje po delegat-
skem sistemu, ima svoj sekretarial
kot izvršilni organ. Voli se tako,
da iz vsake OO ZSMS v delegira
jo svojega predsednika, ki je de-
legat pp funkciji ter še tri člane.
Teh, sedaj šestnajst mladincev iz-
med sebe izvold predsednika, pod-
predsednika in sekretarja ter bla-
gajnika konference, ki skupaj s
predsedniki OO sestavljajo sekre-
tariat konference.

Na sejah se dogovarjamo o
skupnih nalogah in akcijah ter za-
vzemamo skupna stališča ob po-
membnejših vprašanjih.

— Kako je z idejnopolitičnim
izobraževanjem in informiranjem
na ravni konference?

— MSadi se informirajo nepo-
sredno na sestankih. osnovnih or-
ganizacij in preko zapisnikov, kj
jih v večjem številu pošiljamo v
OO; nekaj informaoij pa objavlja-
mo tudi v glasilu delovne organi-
zacije. Pravkar organiziramo poli-
fcično šolo, katere se bo udeležilo
večina mladincev, poleg tega bomo
ustanovili marksistični krožek, od-
prli pa bomo tudi marksistično
knjižnico. Izobražujemo pa se tu-
di ob delu — imeli smo seminan>
je s področja prodaje knjig, pa-
pirniških izdelkov in birotehmčnih
strojev ter teme o načinu komu:
niciranja s kupci, organizirali pa
smo tudi jezikovni tečaj. Z vsem
tem mislimo nadaljevati, še večjo
pozornost pa bomo posvetili pred-
vsem družbeno političnemu izobra-
ževanju. •

— Kaj pa vaše skupne akcije?
— še preden smo u&tanovili.

konferenco, ••• smo imeli skupne
akcije. V sezoni prodaje smo po-
magali sfarežnemu osebju pri strež-
bi in pakiranju. To je bilo pred-
vsem tik pred šolskim in Novim
letom. Ob sestavljanju zaključne-
ga računa smo, y mejah naših
zraožnosti, priskočili na pomoč li-
nančnemu sektorju. Poleg tega smo
organizirali dve ekskurziji, v gor-
nje Posočje in v Novo mesto, kjer
smo si ogledali naše poslovalnice
ter kulturne in zgodovinske spo-
mendke obeh krajev.

Vključili smo se seveda tudi v
proces samoupravljanja v delovni
oorganizaciji; obravnavali smo fi-
nančni načrt, vključili smo se v
proces stabilizacije, aktivno pa
smo sodelovali • tudi pri, kandidi-
ranju za volitve v samoupravne

organe naše delovne organizacije,
kamor smo delegirali približno pe-
tino mladih delavcev.

— Mladina iz Mladinske knjige
ima mnogo stikov z JLA. Kako po-
teka to sodelovanje?

— Vojašnica Ljubo šercer nam
je že večkrat odstopila svojo dvo-
rano za seje, od tu je prišel tudi
predavatelj, ki nam je predaval o
vlogi mladih v splošnem ljudskem
odporu. Imeli smo že več skupnih
športnih srečanj, verjetno pa bo-
mo kmalu obiskali vojašnico in si
jo podrobneje ogledali. Vojaki so
nas povabili na družabni večer v
Domu JNA in nam pomagali ure-
difci in okrasiti okolico naše tiskar-
ne ob prihodu štafete mladosti. So-
delujemo povsod, kjer je le mo-
goče.

Za konec le še to: nismo nare-
dili ogromno — naredili pa smo
korak k še večjemu uveljavljanju
in uresničevanju interesov mladih
delavcev v našem TOZD. Takih ko-
rakov je potrebno precej, da bomo
dosegli res tisto, kar bi nara omo-
gočilo še aktivnejše sodelovanje pri
upravljanju družbenega premože-
nja. Igor Krevl


